
Keita: Juventus jest faworytem, ale...

News - ASRoma.pl

Już w sobotę rusza nowy sezon, który rozpocznie pojedynek Verony z

Romą. Sky Sport przeprowadziła wywiad z Seydou Keitą, w którym gracz

przedstawił swoje przewidywania. 

 

- Juve jest mocnym zespołem, wygrało cztery mistrzostwa z rzędu i jest na pewno

faworytem, to normalne. Pradą jest jednak również, że stracili kilku graczy. Możemy

powiedzieć, że w tej chwili pozostają faworytem, jednak również Roma, tak jak

Napoli, Inter i Milan, jest mocniejsza niż przed rokiem. Jeśli będziemy mieć

regularność, którą brakowało w poprzednim sezonie od stycznia, możemy walczyć z

nimi na równi. W zeszłym sezonie różnicę zrobiło kilka czynników, jak Puchar

Narodów Afryki. Mogłoby się wydawać, że to wymówka z mojej strony [śmiech -

dod.red.], ale to wszystko prawda. Juve jest faworytem, al jesteśmy również my,

Inter i Milan. Ten sezon będzie trudniejszy od poprzedniego, jest więcej mocnych

drużyn i z pewnością nie będzie łatwo dla Juve.

Debiut w Veronie?

- Tak jak w poprzednim sezonie, gramy zawsze, aby wygrać. Nie wiem kto

zdobędzie mistrzostwo, ale mam nadzieję, że to będzie nasz sezon, jeśli chodzi o

scudetto lub inne trofeum. Musimy ciężko pracować, dawać z siebie wszystko na

boisku i robić wszystko, aby wygrać.

Przybycie Dzeko?

- Błąd, którego nie możemy popełnić to posiadanie świadomości, że mamy wielkiego

napastnika i zrezygnować w ten sposób z gry, która nas charakteryzuje. Tylko jeśli

będziemy pracować zespołowo możemy skorzystać z ogromnej wartości dodanej,

jaką może dać Dzeko.
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